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Abstract (en)
A grip for a vacuum cleaner hose (1) has an air-conducting tube (2) to which a slide resistor (12) with an outwardly projecting actuating knob (14) is
assigned. In order to provide a simple construction with good assembly and dismantling possibilities, the slide resistor (12) is arranged in a cap (4)
which extends in the axial and in the circumferential direction only over part of the outer surface of the air-conducting tube (2) and is fixed releasably
thereon. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Griffstück für einen Saugschlauch (1) eines Staubsaugers weist ein Luftführungsrohr (2) auf, dem ein Schiebewiderstand (12) mit einem nach
außen ragenden Betätigungsknopf (14) zugeordnet ist. Um einen einfachen Aufbau mit guter Montage- und Demontagemöglichkeit zu schaffen, ist
der Schiebewiderstand (12) in einer Kappe (4) angeordnet, die sich in axialer wie in Umfangsrichtung lediglich über einen Teil der Mantelfläche des
Luftführungsrohres (2) erstreckt und darauf lösbar festgesetzt ist. <IMAGE>
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